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Protokół Nr BRM.0002.4.2022 

51. nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 19 kwietnia 2022 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

Spis treści 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad ...................................................... 1 

Do punktu 2 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający” ........................................................... 3 

Do punktu 3 – Przedstawienie stanowiska grupy Radnych Rady Miejskiej w Olecku w 

sprawie rozbudowy Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich oraz planowanego 

pozyskania dofinasowania na ten cel z Rządowego Funduszu Polski Ład. Dyskusja ............. 4 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych .............................................................. 6 

Do punktu 5 – Zamknięcie obrad sesji .................................................................................... 8 

 

Sesję rozpoczęto 19 kwietnia 2022 r. o godz. 13:00. 

Zakończono o godz. 16:14 tego samego dnia. 

Sesji przewodniczył:  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Olecku – Alicja Stefanowska  

Protokołowała: 

Referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM – Sylwia Barszczewska 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej. Witała radnych 

uczestniczących w dzisiejszej sesji, Burmistrza – Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – 

Sylwię Wieloch, przybyłych gości oraz mieszkańców oglądających transmisję i obecnych na 

sali. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, iż sesja jest nagrywana i 

transmitowana, a nagrania będą udostępnione na gminnej stronie internetowej, natomiast 
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klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana do 

publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi wystarczające kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Bogusław Marek Borawski 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Ferdynand Grodzicki 

9. Anna Kaczor 

10. Józef Krajewski 

11. Wojciech Leonarczyk 

12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko  

17. Wojciech Rejterada 

18. Marcin Roszko  

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

W trakcie sesji dołączył radny: 

1. Bogusław Marek Borawski 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż w dniu 13 kwietnia 2022 r. wpłynął wniosek grupy 6 radnych o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym była 

zobowiązana zwołać dzisiejszą sesję 

Odczytała wniosek – treść  w załączniku do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

2. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

3. Przedstawienie stanowiska grupy Radnych Rady Miejskiej w Olecku w sprawie 

rozbudowy Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich oraz planowanego pozyskania 

dofinasowania na ten cel z Rządowego Funduszu Polski Ład. Dyskusja. 

4. Oświadczenia, wystąpienia i wnioski radnych. 

5. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

Wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający” 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Mieszkaniec Olecka – Marian Lewandowski 

zgłosił wniosek o umożliwienie zabrania głosu tym mieszkańcom, którzy po wysłuchaniu 

dyskusji radnych w punkcie 3 chcieliby wyrazić swoją opinię. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

odpowiedziała, że dyskusja w związku ze zwołaną sesją jest przewidziana w punkcie 3. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Przedstawienie stanowiska grupy Radnych Rady Miejskiej w Olecku w 

sprawie rozbudowy Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich oraz planowanego 

pozyskania dofinasowania na ten cel z Rządowego Funduszu Polski Ład. Dyskusja 

Przewodnicząca Rady  Miejskiej – Alicja Stefanowska 

oddała głos przedstawicielowi grupy radnych Rady Miejskiej w Olecku Pani Wioletcie 

Żukowskiej. 

Radna – Wioletta Dorota Żukowska 

przedstawiła stanowisko grupy radnych Rady Miejskiej, którzy złożyli wniosek o zwołanie 

sesji nadzwyczajnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Radny Wojciech Rejterada (Ad Vocem) 

• Radny Bogusław Marek Borawski 

• Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Stefanowska 

• Radny Wojciech Rejterada (Ad Vocem) 

• Radna Janina Anuszkiewicz 

• Radny Wojciech Rejterada (Ad Vocem) 

• Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

• Radny Józef Krajewski 

• Radca prawny Łukasz Oniśko 

• Radny Wojciech Rejterada (Ad Vocem) 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich Mirosław Matusiak 

• Radny Bogusław Marek Borawski 

• Radna Anna Kaczor 

• Radny Wacław Olszewski 

• Nauczyciel ze Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich Michał Smokowski 

• Radny Bogusław Marek Borawski 

• Radna Janina Anuszkiewicz 

• Radny Dawid Bondarenko 

• Sołtys Sołectwa Sedranki Zbigniew Tomasz Dębski 
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• Radny Wojciech Leonarczyk 

• Radny Ferdynand Grodzicki 

• Radna Wioletta Dorota Żukowska 

• Radny Wojciech Leonarczyk  – złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji 

• Nauczyciel ze Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich Michał Smokowski 

• Mieszkaniec Babek Oleckich 

Przewodnicząca poddała wniosek radnego Wojciecha Leonarczyka  pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• zakończenia dyskusji w tym punkcie oraz zwołania wspólnego posiedzenia komisji 

Rady Miejskiej w celu podjęcia wspólnego stanowiska w sprawie rozbudowy Szkoły 

Podstawowej w Babkach Oleckich. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7, 

Przeciw: 13, 

Wstrzymało się: 0, 

Brak głosu: 0, 

Nieobecni: 1. 

Wyniki imienne: 

Za (7) 

Janina Anuszkiewicz, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech 

Leonarczyk, Marian Prusko, Marcin Roszko. 

Przeciw (13) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Bogusław Marek Borawski, 

Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 

Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

Nieobecni (1) 

Mariusz Miłun. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek nie uzyskał większości w związku 

czym poprosiła o zabranie głosu przez osoby chętne. 
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• Radna Renata Małgorzata Maciąg 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich Mirosław Matusiak 

• Mieszkaniec Olecka Marian Lewandowski 

• Nauczyciel ze Szkoły Podstawowej w Babkach Oleckich Michał Smokowski 

• Radny Wojciech Leonarczyk (Ad Vocem) 

• Radny Wojciech Rejterada (Ad Vocem) 

• Radna Anna Kaczor 

• Radny Bogusław Marek Borawski 

• Radny Grzegorz Wróblewski 

• Radny Józef Krajewski 

• Radny Bogusław Marek Borawski (Ad Vocem) 

• Radca prawny Łukasz Oniśko 

• Radna Wioletta Dorota Żukowska 

• Radny Wojciech Leonarczyk 

• Burmistrz Olecka Karol Sobczak 

• Sekretarz Gminy Sławomir Hatalski 

• Burmistrz Olecka Karol Sobczak 

• Radny Wacław Olszewski 

• Burmistrz Olecka Karol Sobczak 

Innych zgłoszeń nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Oświadczenia i wystąpienia radnych 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

przypomniała, iż zgodnie z § 25 ust. 1 w związku z § 29 ust. 2 Statutu Gminy Olecko radni 

mają prawo zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na 

ręce Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji. 

Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń i wystąpień. 

Radny Józef Krajewski 

wystąpił w następujących sprawach: 
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• w związku z tym, iż ostatnio wystosowany apel w sprawie ograniczenia parkowania 

samochodów na jezdni nie przyniósł zamierzonego efektu poddał pod rozwagę 

możliwość rozstawienia tabliczek z informacją o możliwości parkowania w centrum 

miasta maksymalnie przez 1 godzinę oraz powołanie Straży Miejskiej; 

• poddał pod rozwagę możliwość zatrudnienia architekta miejskiego; 

• zapytał dlaczego nie były uczczone 12. obchody katastrofy smoleńskiej zgodnie z 

otrzymanym poleceniem od wojewody na wniosek ministra. 

Radny Wojciech Leonarczyk 

wystąpił w następujących sprawach: 

• odniósł się do wypowiedzi radnego Józefa Krajewskiego. Na przyszłość zaproponował 

aby uczcić w inny sposób obchody katastrofy smoleńskiej; 

• w związku z nowo powstającymi zabudowaniami na Osiedlu Siejnik poprosił aby 

przedstawić propozycje nazw ulic do Komisji Statutowej; 

• zwrócił uwagę, iż na jednym z profili społecznościowych burmistrza promowane są 

niektóre przedsiębiorstwa. Zapytał z czego to wynika. 

Radny Jarosław Bagieński 

wystąpił w następujących sprawach: 

• podziękował za utworzenie strefy „Kiss&Ride” przy Szkole Podstawowej Nr 4 z 

Oddziałami Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku. Poprosił o 

ustawienie odpowiednich znaków, gdyż kierowcy urządzili sobie tam parking; 

• zaproponował, aby taką samą strefę urządzić przy Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana 

Pawła II. 

Radna Anna Kaczor 

zgłosiła, iż na skrzyżowaniu ul. Żeromskiego i ul. Orzeszkowej przy sklepiku jest przewrócony 

znak D-1. 

Radny Wojciech Rejterada 

Dołączył do wniosku złożonego przez radnego Jarosława Bagieńskiego, aby utworzyć strefę 

„Kiss&Ride” przy Szkole Podstawowej nr 3 im. Jana Pawła II. 

Burmistrz – Karol Sobczak 

odniósł się do poruszonych spraw. 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 5 – Zamknięcie obrad sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 

stwierdziła, że porządek sesji został wyczerpany i zamknęła obrady 51. nadzwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej w Olecku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

/-/ Alicja Stefanowska 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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